
Protokoll från  

GULKREMLANS styrelsemöte 

den 11/2 2024 
 

1. Mötet öppnades 
• Närvarande: Maria, Kent, Erik, Håkan, Lasse, Anders och Robin 

Frånvarande: Börje 

• Mötet var beslutsmässigt 
 

2. Godkännande av dagordning 
• Dagordningen godkändes  

 

3. Föregående protokoll (anmärkningar eller frågor) 
• Inga anmärkningar 

 

4. Rapporter 
• Nya medlemmar: inga nya 

• Ekonomi: En högre kostnad för fjärrvärmen jämfört med motsvarande månad de 
senaste åren och en relativt hög kostnad för snöröjning fram till nu har påverkat 
saldot på löpande utgiftskonto medan underhållsfonden ligger på bibehållen nivå.  
 

• Gediget underlag för Drifts- och Underhållsplan: Underlaget från nyligen gjorda 
besiktning ger en plan för underhåll och när underhållsfonden inkluderas ger det 
bland annat prognoser för behovet av framtida avsättningar till fonden. Det finns 
anledning att överväga uppföljande besiktningar inom en rimlig tid. Exempelvis för 
att avgöra behovet av att spola vårt gemensamma avlopps- och spillvattennät.
   

• Kortfattat om Skogsmyrans el i sitt område. Skogsmyran har genomfört en teknisk 
uppgradering av elen i garagen. Uppgraderingen ger en prisvärd kapacitet för 
laddning av elbilar. Deras lösning är intressant. 
  

• Fysisk postlåda för post riktad till föreningen. PostNord har inte återkommit med 
besked huruvida det är möjligt för Gulkremlan att få en ”föreningspostlåda” eller 
inte. En sådan skulle kvalitetssäkra hanteringen av viktig postgång.  

 

5. Ärenden 

• Styrelsen gör en översyn och uppdatering av informationen på hemsidan.  
 

• Beslutades att Börje ansvarar för den årliga servicen av våra maskiner. 
 

• Beslutades att vårstäddagen kommer att genomföras den 11 maj. 
 

• Beslutades att datum för Ordinarie Föreningsstämma blir 25-e maj. 
 



• Beslutades att styrelsen kommer att genomföra en inventering av skyddsrummen i 
närtid. I ett steg två etablera en arbetsgrupp Skyddsrum eller alternativ funktion som 
breddar kunskapen om skyddsrummen till en större krets i föreningen än enbart 
styrelsen. 
   

• Föreningens egenkontrollansvar. Resultaten ska dokumenteras och delges alla 
medlemmar. Ansvaret omfattar bland annat elanläggningen, skyddsrummen, vägar i 
området för utryckningsfordon, lekplatserna, återvinning, felanmälan med mera.
      

6. Hemsidan/Information 
• Flera informationer på hemsidan uppdateras förnärvarande. Utöver det finns nu en 

karta över var kallvattenavstängarna i området finns och snart kommer information 
om soprummen. 

 

7. Övriga ärenden eller frågor 

• Soprumsdisciplin. Vid en opartisk besiktning gavs våra soprum ett relativt gott betyg, 
men det finns en angelägen förbättringspotential, främst då det gäller sortering och 
att fel saker läggs i soprumskärlen. Instruktioner och rekommendationer kommer att 
läggas upp på hemsidan.   
 

8. Nästa möte 
• 10 mars 

 

9. Mötets avslutande 
 
Maria Brolin   Anders Fällman 
Ordförande   Sekreterare 
 
 
 
 
 


